
Szanowna Pani Profesor,

Bardzo trudno jest przecenić znaczenie Hożej dla polskiej fizyki. Świadomość, że w tamtych 
warunkach u startu Drugiej Rzeczypospolitej znaleźli się ludzie tacy jak Pieńkowski ,  Rubinowicz i ten 
cały szacowny korowód uczonych, którzy  budowali zręby polskiej fizyki zawsze  budził mój podziw i 
szacunek. To wspaniała, piękna ale i trudna tradycja, skoro fundamentalne odkrycie Danysza i 
Pniewskiego nie doczekało się Nagrody Nobla.  Składając na Pani ręce serdeczne gratulacje chciałbym 
wyrazić  moją wdzięczność za godną kontynuację rozwoju polskiej fizyki na Hożej, życząc dalszych 
wielkich sukcesów.

Z wyrazami szacunku
Ryszard Horodecki


